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Γ.Δ. Χ.Α.  921,45 (0,05%)s DOW JONES 29.372,21 (0,28%)s FTSE 100 7.504,79 (0,3%) s DAX 30 13.574,82 (0,72%)s CAC 40 6.038,18 (0,88%)s ΧΡΥΣΟΣ 1.566,297 s ΠΕΤΡΕΛΑΙΟ 55,77t ΕΥΡΩ/ΔΟΛΑΡΙΟ 1,0973t

Εγκύκλιος 

Γενναίο κούρεμα κατά 64,1% στις συνολικές υπο-
χρεώσεις της Creta Farms -με τα χρέη προς τους προ-
μηθευτές εκτός των κτηνοτρόφων να διαγράφονται
κατά 97%-, προστασία εργαζόμενων, σχεδόν διαγραφή
του δανείου της Ευρωπαϊκής Τράπεζας Επενδύσεων,
αποπληρωμή τραπεζών σε 40 τριμηνιαίες δόσεις και
του Δημοσίου σε 180 δόσεις, αλλά και 8 εκατ. ευρώ
συνολική ενδιάμεση χρηματοδότηση προβλέπει το
σχέδιο εξυγίανσης της αλλαντοβιομηχανίας, το οποίο
υπεγράφη αργά το βράδυ της Τετάρτης από τις πι-
στώτριες τράπεζες και τον προτιμητέο επενδυτή, Im-
pala Invest. σελ. 11   

Πώς θα γίνει 
η διάσωση
της Creta Farms

Αυστηρά χρονοδιαγράμματα
για την έγκαιρη υλοποίηση του
Προγράμματος Δημοσίων Επεν-
δύσεων θέτει το υπ. Ανάπτυξης,
καθώς ορίζει ότι το 70% του προ-
γράμματος θα πρέπει να εκτελε-
στεί έως 31/10/20. Ο όρος αυτός,
που περιέχεται σε εγκύκλιο, υπα-
γορεύεται από την ανάγκη να
σταματήσει η υποεκτέλεση του
προγράμματος που καταγράφε-
ται τα τελευταία χρόνια. σελ. 5

Πατάει...
γκάζι
η εκτέλεση
του ΠΔΕ

Η συμφωνία με την Impala Invest

Δύο «πράσινες κάρτες»
από τον Π. Τζεντιλόνι 

Η πρόταση της ΕΕΤΤ
για το δίκτυο 5G
Μια κοινή ή παράλληλη διαδικασία (δημοπρα-
σία πολλαπλών γύρων) για όλες τις
φασματικές περιοχές που είναι αναγκαίες για
το 5G προτείνει η Εθνική Επιτροπή Τηλεπικοι-
νωνιών και Ταχυδρομείων (ΕΕΤΤ) στη σχετική
δημόσια διαβούλευση που ξεκίνησε χθες και
σηματοδοτεί την έναρξη των διαδικασιών για
την υλοποίηση της νέας γενιάς κινητής τηλε-
φωνίας στη χώρα μας. σελ.  7

Ανάμικτη υποδοχή των αγορών
στη μείωση των κινεζικών δασμών
Εν μέσω της καταιγίδας που έχει προκαλέσει ο
κοροναϊός, η Κίνα έτεινε κλάδο ελαίας στις
ΗΠΑ, ανακοινώνοντας ότι μειώνει κατά 50%
τους ανταποδοτικούς δασμούς που είχε επιβά-
λει σε 1.717 αμερικανικά προϊόντα, συνολικής
αξίας 75 δισ. δολαρίων. Η ανακοίνωση προκά-
λεσε ανάμικτα συναισθήματα, με τα ασιατικά
χρηματιστήρια να διαπρέπουν και να καταγρά-
φουν κέρδη άνω του 2% (αυτό της Σαγκάης
έκανε την έκπληξη και έκλεισε 1,72% υψηλό-
τερα). Oι επενδυτές σε Ευρώπη και ΗΠΑ ήταν
πιο συγκρατημένοι, ωστόσο ο Euro STOXX
600 και οι 3 βασικοί χρηματιστηριακοί δείκτες
της Wall Street πρόλαβαν στα αρχικά στάδια
της συνεδρίασης να καταγράψουν νέο ιστο-
ρικό ρεκόρ. σελ. 16

Επενδύσεις 15 εκατ. ευρώ 
της Γιώτης στη διετία
Επενδύσεις ύψους 15 εκατ. ευρώ δρομολο-
γεί στο Αγρίνιο η εταιρεία τροφίμων Γιώτης
σε βάθος διετίας, όπως γνωστοποίησε 
ο πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος 
της εταιρείας και αντιπρόεδρος του 
Συνδέσμου Ελλήνων Βιομηχάνων 
Ιωάννης Γιώτης. σελ. 12

Ποιοι 18χρονοι υποχρεούνται
να υποβάλουν φορο-δήλωση
Υποχρεωμένοι να υποβάλουν ξεχωριστές
δηλώσεις φορολογίας εισοδήματος είναι
φέτος όλοι οι νέοι και οι νέες που ενηλικιώθη-
καν (έκλεισαν τα 18 έτη ηλικίας) εντός του
2019, εφόσον έχουν να δηλώσουν οποιου-
δήποτε ύψους πραγματικό ή τεκμαρτό
εισόδημα. Δηλαδή αρκεί στο όνομα ενός νέου
ή μιας νέας που συμπλήρωσε τα 18 έτη ηλι-
κίας το 2019 να έχουν πιστωθεί τόκοι
καταθέσεων της τάξεως μερικών λεπτών του
ευρώ κατά τη διάρκεια του προηγούμενου
έτους για να θεωρηθεί ότι το συγκεκριμένο
φυσικό πρόσωπο υποχρεούται να υποβάλει
δική του φορολογική δήλωση. Η υποχρέωση
αυτή ισχύει ακόμη κι αν ο 18χρονος ή η
18χρονη δεν έχει αποκτήσει κανενός άλλου
είδους εισόδημα εντός του 2019 και εξακο-
λουθεί να δηλώνεται ως προστατευόμενο
μέλος από τους γονείς. σελ. 4

Ο επίτροπος Οικονομικών «συζητά» ANFAs - SMPs, όπως και μείωση πλεονασμάτων

«Καμπανάκι»
ενίσχυσης
του ελληνικού
νηολογίου

σελ. 10σελ. 2, 3

Γιατί η Επ. Κεφαλαιαγοράς έκανε έφοδο στην FF
Έφοδος της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς στα γραφεία της Folli Follie πραγματοποιήθηκε χθες
το μεσημέρι. Ένα 24ωρο μετά την επιστολή από τον βασικό μέτοχο Δημήτρη Κουτσολιούτσο
προς τη διοίκηση της Folli Follie, με την οποία επιδιώκει την αλλαγή της σύνθεσης των μελών
του Δ.Σ., κλιμάκιο της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς βρέθηκε στα γραφεία της εταιρείας και ξεκί-
νησε να ελέγχει τμήματά της με ιδιαίτερη σημασία. σελ. 13

Με 4,25% επιτόκιο η έκδοση
ομολόγου της Alpha Bank 

Τις εξαιρετικές επιδόσεις
στην αγορά ομολόγων, που οδή-
γησαν την Alpha Bank να δα-
νειστεί περίπου 500 εκατ. με
4,25% επιτόκιο -μέχρι πρότινος
αδιανόητο-, είναι σχεδόν βέβαιο
πως θα σπεύσουν να εκμεταλ-
λευτούν μέχρι το τέλος του
έτους και οι άλλες τράπεζες,
με στόχο να ισχυροποιήσουν
την κεφαλαιακή τους θέση και
να προχωρήσουν τα σχέδιά
τους για χρηματοδότηση της
οικονομίας.  Στο 1,099% δια-

μορφώθηκε η απόδοση του δε-
καετούς κρατικού ομολόγου,
ενώ στο 1,551% κινείται η αν-
τίστοιχη του δεκαπενταετούς.
Σε ό,τι αφορά τις τράπεζες, το
ομόλογο της Εθνικής κινείται
στην παρούσα φάση στο 3,7%
και της Πειραιώς στο 5,3%. Την
ίδια στιγμή, η πρόεδρος της
ΕΚΤ Κριστίν Λαγκάρντ ανοίγει
παράθυρο, υπό προϋποθέσεις,
για να αγοράσει η ΕΚΤ ελληνικό
χρέος βάσει του προγράμματος
APS. σελ. 3   

Kεφαλαιακή ενίσχυση της τράπεζας

Χωρίς να αποκαλύψει τα χαρτιά του όσον αφορά
τις προθέσεις της Κομισιόν επί των ελληνικών αι-
τημάτων, ο Ιταλός επίτροπος αρμόδιος για τα θέματα
Οικονομίας Πάολο Τζεντιλόνι εμφανίστηκε χθες
υπέρμαχος του να ανοίξει η συζήτηση για τη μείωση
των στόχων των πρωτογενών πλεονασμάτων. Επίσης,
ύστερα από τις συναντήσεις που είχε με τον πρω-
θυπουργό Κυριάκο Μητσοτάκη αλλά και τον υπουρ-
γό Οικονομικών Χρήστο Σταϊκούρα, αποκάλυψε
ότι το ελληνικό αίτημα να αλλάξει η χρήση των
κερδών από τα ANFAs και τα SMPs -τα κέρδη από

τα ελληνικά ομόλογα που έχουν στην κατοχή τους
οι ευρωπαϊκές τράπεζες και τα οποία επιστρέφονται
σε δόσεις στην Ελλάδα ύστερα από την ολοκλήρωση
των μεταμνημονιακών αξιολογήσεων-, ώστε να χρη-
σιμοποιηθούν για τη χρηματοδότηση των επενδύ-
σεων, θα συζητηθεί στο Eurogroup του Ιουνίου.
Μπροστά στις τηλεοπτικές κάμερες ο πρωθυπουργός
έθεσε για μία ακόμη φορά επίσημα το ελληνικό
αίτημα για μείωση των στόχων των πρωτογενών
πλεονασμάτων. Ο Κυριάκος Μητσοτάκης υποστήριξε
ότι «στη διάρκεια του έτους, σύντομα και χωρίς κα-

θυστέρηση, αναμένεται να ανοίξει η συζήτηση για
τη μείωση των στόχων του πρωτογενούς πλεονά-
σματος, αρχής γενομένης από το 2021. Πιστεύω
ότι αυτό είναι κάτι απολύτως λογικό και χαίρομαι
που και εσείς το αναγνωρίσατε και είμαστε έτοιμοι
να ανοίξουμε αυτή τη συζήτηση». Απαντώντας, ο
Ιταλός επίτροπος υποστήριξε ότι «η Ευρωπαϊκή
Επιτροπή είναι σίγουρα υποστηρικτική για το άνοιγ-
μα αυτής της συζήτησης. Η απόφαση θα ληφθεί
από το Eurogroup, αλλά εφόσον η Ελλάδα διατηρεί
αυτή τη δυναμική των μεταρρυθμίσεων». σελ. 2   

Θεόδωρος Βενιάμης
πρόεδρος της ΕΕΕ

Διπλό 
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Χρήστος Σταϊκούρας
υπουργός Οικονομικών

Πρωθυπουργός 
της Θουριγγίας

Μονόδρομος
η παραίτηση
του Τόμας 
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